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Культурная безопасности в современном мире выступает как неотъемлемый компонент 

национальной безопасности. В свою очередь составной частью культурной безопасности 

является духовная безопасность, т. к. духовность – это ядро любой культуры. Культурная 

безопасность – это состояние защищенности ее фундаментальных духовных ценностей, 

система отношений, обеспечивающих благоприятные условия для саморазвития общества и 

духовного роста отдельных его членов. 

Внимание уделено связи данного вида безопасности с сохранением культурного кода, 

менталитета, языка народа. Показано соотношение глобальных и региональных аспектов 

культурной безопасности.  
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глобализация, регионализация. 
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Cultural security in the contemporary world is an inseparable component of national security. A 

component of cultural security, in its turn, is spiritual security since spirituality is a nucleus of any 

culture. Cultural security is the state of protection of its fundamental moral values, the system of relations 

which provide favorable conditions for the self-development of the society as well as spiritual maturity of 

its members.  

Attention is paid to the connection between this type of security and preservation of spiritual code, 

mentality, language of the people. The correlation of global and regional aspects of cultural security is 

demonstrated.  
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